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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA:  024-05/22-01/23 
  URBROJ:  2170-1-09-10-22-8 
  Rijeka,  29. 04. 2022. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 35. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
35. sjednica VMO Grbci održana je 29.04.2022. godine (petak) s početkom u 18:00 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Tomo Abramović, predsjednik VMO  

 Katarina Radoš, zamjenica predsjednika VMO  

 Marko Đurković, član VMO 

 Ivana Crnković, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Milan Ivaniš, član VMO 
 

 
Usvajanje Zapisnika sa 34. sjednice VMO Grbci održane 31.03.2022. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Grbci, g. Tomo Abramović i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Prijedlozi komunalnih prioriteta (malih komunalnih akcija) MO Grbci za 2023. godinu 
2. Planirane programske aktivnosti za 2022. godinu 
3. Prometna problematika 
4. Komunalna problematika 
5. Razno 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

Predsjednik Vijeća, g. Abramović informirao je vijećnike o potrebi davanja prijedloga komunalnih 
prioriteta (malih komunalnih akcija) MO Grbci za 2023. godinu. Prijedlozi komunalnih prioriteta šalju se 
na obradu nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav, a konačno usvajaju po njihovoj 
obradi sukladno raspoloživim financijskim sredstvima. Na osnovu svih prihvatljivih prijedloga i u okviru 
raspoloživih financijskih sredstava Vijeće MO Grbci sastavit će listu komunalnih prioriteta za 2023. 
godinu koja će po konačnom usuglašavanju s Gradom činiti sastavni dio prijedloga Plana raspodjele 
sredstava za komunalne prioritete na području mjesnih odbora u 2023. godini. Plan usvaja Gradsko 
vijeće Grada Rijeke, u pravilu na sjednici koja se održava u prosincu. 
 
Zaključak: Nakon kraće rasprave vijećnici su jednoglasno odlučili da se kao prijedlozi 
komunalnih prioriteta MO Grbci za 2023. godinu pošalju prijedlozi kako slijedi: 
 
 

Prijedlog 
redni 
broj 

Naziv  Uris / prilozi Napomena 

1. 

Uređenje i opremanje novog 
parka za pse u Dražičkoj ulici 
sjeverozapadno od kućnog broja 
36 

  

Prijedlog VMO, nastavak usvojene stavke za 
2022. godinu naziva: Tehnička priprema dijela 
rekreativne zone u kojoj je predviđen park za 
pse u Dražičkoj ulici sjeverozapadno od kućnog 
broja 36 te stavke usvojene od strane VMO 
Srdoči naziva: Krčenje površine radi izrade 
geodetskog snimka dijela rekreativne površine 
u kojoj je predviđen park za pse u Dražičkoj ulici 
sjeverozapadno od kućnog broja 36 

2. 

Nastavak opremanja rekreativne 
fitness zone u Dražičkoj ulici 
sjeverozapadno od kućnog broja 
36 novom spravom/novim 
spravama 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog VMO 

3. 

Hortikulturno uređenje površine 
(lavanda,ružmarin i sl.) uz/ispod 
platoa rekreativne fitness zone u 
Dražičkoj ulici sjeverozapadno 
od kućnog broja 36 

uris i jedna 
fotografija 

Prijedlog VMO 

4. 
Rješavanje odvodnje oborinskih 
voda u Dalmatinskoj ulici u 
blizini kućnog broja 12 

uris i jedna 
fotografija 

Stavka obrađena u sklopu prijedloga prioriteta 
za 2022. godinu, financijska procjena: 
50.000,00 kn 

5. 

Nastavak uređenja potpornog 
zida uz pokos u Primorskoj ulici 
jugozapadno od kućnih brojeva 
3B i 3C 

uris i jedna 
fotografija 

Nastavak na stavku za 2022. godinu 

 
AD 2 
 
Vijećnici su razmotrili realizaciju planiranih programskih aktivnosti za 2022. godinu. G. Abramović 
predložio je da se realizacija aktivnosti Dani MO odgodi za mjesec rujan – termin koji bi se naknadno 
dogovorio na sjednici Vijeća. 
 
Zaključak: Vijećnici su uzeli na razmatranje prijedlog o odgodi programske aktivnosti Dani MO 
dok će se na sljedećoj sjednici dogovoriti termin i detalji oko realizacije planirane tradicionalne 
programske aktivnosti Birajmo najljepšu okućnicu. Križevica 2022. i Ekološka akcija planiraju 
se za mjesec rujan. S nadležnim Odjelom gradske uprave za samoupravu i upravu ispitat će se 
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mogućnost utroška planiranih financijskih sredstava za Doček Zametskih zvončara i maškara u 
aktivnosti Križevica 2022. ili Dani MO budući se od programske aktivnosti odustalo zbog 
nepovoljne epidemiološke situacije te svih važećih mjera i preporuka donijetih od strane Stožera 
civilne zaštite RH i HZJZ.  
 
AD 3 
 
Vijećnici su razmotrili zaprimljeni prijedlog prometne preregulacije u Ulici Košićevac zaprimljen od strane 
građana.     
 
Zaključak: Dogovorit će se terenski sastanak i izvid radi sagledavanja stanja na terenu i 
razmatranja prijedloga s nadležnima, TD Rijeka plus. 
 
AD 4 
 
4.1. Vijećnici su kratko prokomentirali izvedene radove po komunalnim prioritetima za 2022. godinu, 
stavke naziva: Uređenje prilaza fitness zoni u sklopu rekreativne zone na kraju Dražičke ulice 
sjeverozapadno od kućnog broja 36.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje informacije o izvedenim radovima na lokaciji. Od 
nadležnih je zatražena i ponovna postava (već postojećeg) sigurnosnog stupića na ulazu u 
fitness zonu – početku pješačkog puta. 
 
4.2. G. Đurković ukazao je na primijećene nedostatke na spremnicima za komunalni otpad, nedostajući 
poklopac na spremniku koji se nalazi na raskrižju ulica Marije Grbac i Borik te neispravnom nožnom 
mehanizmu spremnika koji se nalazi na raskrižju ulica Dalmatinske i Dražičke. 
 
Zaključak: Informacije o uočenim nedostacima proslijedit će se nadležnoj službi KD Čistoća te 
zatražiti njihova sanacija i otklanjanje. 
 
4.3. Gđa. Radoš ukazala je na mjestimično loš asfalt kolnika u dijelu Ulice Košićevac. 
 
Zaključak: S navedenim će se upoznati nadležni, TD Rijeka plus te zatražiti mjestimična sanacija 
kolnika iz sredstava redovnog održavanja. 
 
4.4. Gđa Radoš informirala je vijećnike o uočenom novonastalom problemu prometne nepreglednosti 
radi pozicije smještaja novog spremnika za staru odjeću i obuću na raskrižju ulica Marije Grbac i 
Dražičke. Novi spremnik postavljen je tako da (dijelom i zbog svoje visine) ometa prometnu preglednost 
prilikom spajanja na Dražičku ulicu vozačima koji dolaze iz gornjeg dijela Ulice Marije Grbac. 
 
Zaključak: Nadležnima, KD Čistoća proslijedit će se navedene informacije i zatražiti premještaj 
spremnika do zida (na sjevernu stranu) kako ne bi ometao prometnu preglednost spoja 
predmetnih ulica. 
 
4.5. G. Abramović informirao je vijećnike kako je uočen manji nedostatak te je potrebna sanacija lanca, 
ali zbog dotrajalosti i zamjena kompletne ljuljačke za najmlađu djecu u dječjem parku kod nogometnog 
i košarkaškog igrališta te kako bi bilo potrebno zatražiti zamjenu stola za stolni tenis koji se nalazi na 
platou iznad košarkaškog igrališta budući je postojeći dotrajao i oštećen te ga je u ovakvom stanju 
nemoguće koristiti za igru. Također, potrebna je i manja sanacija klupice za odmor građana na istoj 
lokaciji. Vezano na temu, u spomenutom dječjem parku postavljen je i novi (nedostajući) znak zabrane 
za pse čiji je nedostatak prijavljen nadležnima po ukazivanju i zamolbi građana. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Zahtjev za uočenim potrebama i 
sanacijama proslijedit će se nadležnom Odjelu gradske uprave za komunalni sustav.  
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AD 5 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
        Predsjednik VMO Grbci  
             Tomo Abramović 

 


